

2025/03

第04卷 第01期  
Vol.04 No.01

# 中国教育学 理论与实践

## Theory and Practice of Chinese Pedagogy

季刊



科学足迹出版社

中 国 教 育 学 理 论 与 实 践  
(ZHONGGUO JIAOYUXUE LILUN YU SHIJIAN)  
2025 年 第 4 卷 第 1 期

目 次

乡村留守儿童防性侵教育的困境与对策研究 .....	李晓燕,李晨光,李晓霞,等( 1 )
移动互联网混合教学支撑环境下《会计信息系统》教学改革探索 .....	董建华,王福英( 7 )
应用型高校思政课话题讨论的设置与开发路径 .....	张达玮( 14 )
建设终身学习社会背景下两种在线教育设计案例比较分析研究 .....	田 梦,胡夏楠( 27 )
护理专业大学生心理健康影响因素与教育路径研究 .....	谭德文,周梓龙( 36 )

# **THEORY AND PRACTICE OF CHINESE PEDAGOGY**

**Vol. 4 ,No. 1 March ,2025**

## **Contents**

- Research on the challenges and countermeasures of sexual assault prevention education for left  
behind children in rural areas ..... LI Xiaoyan,LI Chenguang,LI Xiaoxia,et al. ( 6 )
- The exploration of teaching reform of 《Accounting Information System》under the environment  
of mobile internet mixed teaching support ..... DONG Jianhua,WANG Fuying ( 13 )
- Approaches to setting and developing topical discussions in ideological and political theory  
courses for applied colleges and universities ..... ZHANG Dawei ( 26 )
- Comparative analysis and research on two online education design cases in the context of  
building a lifelong learning society ..... TIAN Meng,HU Xianan ( 35 )
- Research on the influencing factors and educational pathways of psychological health  
among nursing college students ..... TAN Dewen,ZHOU Zilong ( 45 )